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Θέμα: Ανάγκη απρόσκοπτης συνέχισης των χρηματοδοτούμενων από το Ταμείο 

Ανάκαμψης έργων του ΔΕΔΔΗΕ 

 

Το τελευταίο διάστημα έχουν ανακύψει σοβαρές ενδείξεις ότι σε ορισμένες περιοχές 

της χώρας έχει σημειωθεί σημαντική επιβράδυνση – ακόμη και πλήρης παύση – στην 

εκτέλεση έργων υποδομής του ΔΕΔΔΗΕ, τα οποία εντάσσονται στο επενδυτικό του 

πρόγραμμα και συγχρηματοδοτούνται από το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας 

(RRF). 

 

Οι σχετικές πληροφορίες που φθάνουν, καταδεικνύουν ότι σε μεγάλο αριθμό 

αναδόχων έχουν δοθεί εντολές επανεξέτασης ή μη εκκίνησης έργων που είχαν ήδη 

ανατεθεί ή είχαν προγραμματιστεί να ξεκινήσουν το προσεχές διάστημα. Παράλληλα, 

γίνεται λόγος για περιορισμό του φυσικού αντικειμένου σε έργα που βρίσκονται ήδη 

σε εξέλιξη, χωρίς επίσημη αιτιολόγηση ή σχετική ενημέρωση από τον αρμόδιο 

διαχειριστή του δικτύου. 

 

Η κατάσταση αυτή προκαλεί εύλογη ανησυχία, τόσο ως προς την πρόοδο των έργων 

που σχετίζονται με τη διασύνδεση Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας και τη θωράκιση 

του δικτύου, όσο και ως προς τις κοινωνικές και οικονομικές συνέπειες από τη 

διακοπή της δραστηριότητας σε εργοτάξια ανά τη χώρα. Η συρρίκνωση του 

αντικειμένου οδηγεί ήδη σε απώλειες θέσεων εργασίας, σε τεχνικές εταιρείες που 

είχαν αναλάβει πολυετή έργα με βάση συγκεκριμένο σχεδιασμό, ενώ τίθενται εν 

αμφιβόλω και οι προβλεπόμενες απορροφήσεις του RRF μέχρι το 2026. 
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Αξίζει, ωστόσο, να επισημανθεί ότι τα τελευταία χρόνια, χάρη στην αξιοποίηση των 

πόρων του Ταμείου Ανάκαμψης, έχουν ήδη υλοποιηθεί σημαντικά έργα υποδομής 

που ενισχύουν τον εκσυγχρονισμό και την ανθεκτικότητα του ηλεκτρικού δικτύου, 

διευκολύνουν την ένταξη ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και προωθούν τη μετάβαση 

σε ένα πιο βιώσιμο και ψηφιακό ενεργειακό μοντέλο. Τα αποτελέσματα αυτών των 

επενδύσεων είναι ορατά και αναγνωρίσιμα σε πολλές περιοχές της χώρας, και 

ακριβώς γι’ αυτό η συνέχειά τους είναι απαραίτητη για την ολοκλήρωση ενός 

φιλόδοξου και εθνικά κρίσιμου σχεδιασμού. 

 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

Έχει δοθεί εντολή περιορισμού ή διακοπής έργων του ΔΕΔΔΗΕ που περιλαμβάνονται 

στο επενδυτικό πρόγραμμα και συγχρηματοδοτούνται από το Ταμείο Ανάκαμψης; Αν 

ναι, ποιοι είναι οι λόγοι; 

 

Πώς διασφαλίζεται ότι η χώρα δεν διατρέχει κίνδυνο απώλειας ευρωπαϊκών πόρων 

λόγω πιθανής υποεκτέλεσης έργων του RRF στον τομέα των δικτύων διανομής 

ηλεκτρικής ενέργειας; 

 

Υφίσταται σχέδιο επανεκκίνησης των έργων ή τροποποίησης του 

χρονοδιαγράμματος, ώστε να τηρηθούν οι δεσμεύσεις που έχει αναλάβει η χώρα; 

 

Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει το Υπουργείο προκειμένου να προστατευτεί η 

απασχόληση και να διασφαλιστεί η επιχειρησιακή ετοιμότητα των τεχνικών φορέων 

που καλούνται να συνδράμουν κρίσιμες ανάγκες του δικτύου, όπως σε περιόδους 

φυσικών καταστροφών; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής,  
 

Θεόφιλος Λεονταρίδης  

 

Βουλευτής Σερρών 

 




